
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 14/09/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Ευκαιρία για την Ελλάδα η διαφαινόμενη απόσυρση βρετανικών 

Typhoon;» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με αναρτήσεις σε ιστοσελίδες του Διαδικτύου, η Βρετανία σχεδιάζει την 
πρόωρη απόσυρση 30 μαχητικών «Eurofighter Typhoon Tranche 1», παρά το γεγονός 
ότι διατηρούν, ακόμη, άνω του μισού της επιχειρησιακής τους ζωής. Δεδομένων των 
δηλώσεων του Υφυπουργού Άμυνας της Βρετανίας, περί του ότι τα εν λόγω αεροσκάφη 
έχουν καλύψει μόλις το 40% των προβλεπόμενων ωρών πτήσης και επιπροσθέτως, 
δεδομένης της βούλησης των Τούρκων να ανακτήσουν την ισορροπία ισχύος στην 
ανατολική Μεσόγειο, που θεωρούν ότι έγειρε προς εμάς, κατόπιν της αποπομπής τους 
από το πρόγραμμα των «F-35» και της απόκτησης από μέρους μας των «Rafale», είναι 
πιθανόν η τούρκικη πολεμική αεροπορία να προβεί στην αγορά αυτών των αεροσκαφών. 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Κρίνετε ότι θα μπορούσε να αποτελέσει ευνοϊκή ευκαιρία για την Πολεμική Αεροπορία της 
χώρας μας η απόκτηση μέρους ή του συνόλου των άνω αναφερόμενων προς απόσυρση 
μαχητικών αεροσκαφών, κατόπιν εξέτασης και αξιολόγησης των σχετικών παραμέτρων; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

9101

Ημερομ. Κατάθεσης:

17/9/2021




